
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 9/12/2024 
 

Του:  Βιλιάρδου Βασίλειου, Βουλευτή Β1' Βορείου Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό  Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 
  Τoν κ. Υπουργό  Ανάπτυξης 
  Τoν κ. Υπουργό  Δικαιοσύνης 
 

 

ΘΕΜΑ:  «Ανάγκη για διάψευση ή επιβεβαίωση δημοσίευσης σε ιστοσελίδα του Διαδικτύου 
της είδησης περί του ότι οι ελληνικές τράπεζες πωλούν στα κρυφά τον Τειρεσία σε 
ξένο Fund με όλα τα περιεχόμενα στοιχεία 2,5 εκατομμυρίων Ελλήνων» 

 

 

Κύριοι Υπουργοί, 

Εάν ισχύει η παραπάνω είδηση, όπως αναδημοσιεύεται στην ιστοσελίδα του Διαδικτύου: 
https://www.bankingnews.gr/trapezika-nea/articles/772684/akraio-egklimatiko-lathos-ton-
ellinikon-trapezon-poloyn-ton-teiresia-se-kseno-fund-ola-ta-stoixeia-2-5-ekat-ellinon  . . . . . . . . . 
θεωρούμε ότι τα αναφερόμενα αφορούν σε ένα ιδιότυπο «έγκλημα» και όχι σε ένα απλό λάθος.  
Κρίνουμε, δε ότι, αν αληθεύουν, υποκρύπτεται κάτι σημαντικό στη συναλλαγή αυτή, καθώς, ο 
Τειρεσίας δεν έχει σοβαρή χρηματοοικονομική αξία. Το τελευταίο ενδεχόμενο σημαίνει ότι η 
κυβέρνησή σας πρέπει να λάβει τις σχετικές πρωτοβουλίες για την αναθεώρηση της σχετικής 
συναλλαγής, μη αφήνοντας τους Έλληνες εκτεθειμένους στην τραπεζική ασυδοσία. Ο Τειρεσίας, 
σημειωτέο, δεν έχει μόνο στοιχεία κακοπληρωτών, αλλά όλων των πολιτών, οπότε, η 
δημοσίευσή του προς τρίτους αποτελεί επί πλέον θέμα παραβίασης προσωπικών δεδομένων. 
Συγκεκριμένα, διαβάζουμε στην ανωτέρω ανάρτηση:  
 

«Ο οίκος McKinsey ανέλαβε για τις ελληνικές τράπεζες την πώληση -στην κυριολεξία στα 

κρυφά- του Τειρεσία που είναι ιδιωτική εταιρεία, με μετόχους τις 4 μεγάλες ελληνικές 

τράπεζες. Οι όροι δεν είναι ακόμη γνωστοί αλλά σίγουρα αποτελεί πρόκληση για την 

ελληνική κοινωνία που βρέθηκε στο χείλος του γκρεμού. Θα πρέπει η Τειρεσίας να 

παρουσιάσει την αιτιολογική έκθεση πώλησης, γιατί δηλαδή πωλείται ο Τειρεσίας... ποιοι 

είναι οι λόγοι, ώστε να πληροφορηθεί ο ελληνικός λαός τι παγίδα στήνεται προκλητικά. 

Προφανώς είναι σημαντικό αυτή η απόφαση να αποτραπεί και ταυτόχρονα να εξακριβωθεί 

τίμημα... χαρακτηριστικά αγοραστών και άλλα δεδομένα. Επίσης, πρέπει να εξηγηθεί γιατί 

οι ελληνικές τράπεζες που διαθέτουν 30 δισ. κεφάλαια και επιτυγχάνουν 4,6 δισ. κέρδη 

θέλουν να πωληθεί μια θυγατρική της οποίας η χρηματοπιστωτική αξία είναι ασήμαντη;

  

Ο Τειρεσίας αναφέρει ότι είναι το μοναδικό Γραφείο Πίστης στην Ελλάδα, μέλος του 

Ευρωπαϊκού Οργανισμού Γραφείων Πίστης ACCIS, παρέχει πληροφορίες για την 

αξιολόγηση των πιστωτικών κινδύνων, τόσο στις τράπεζες όσο και στις επιχειρήσεις. 
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Γιατί πωλείται το μοναδικό Γραφείο Πίστης στην Ελλάδα; Μέσα από τεχνογνωσία 30 ετών 

στη συλλογή και διαχείριση πιστωτικών πληροφοριών και στην ανάπτυξη συστημάτων 

εκτίμησης πιστωτικού κινδύνου και credit scoring, σκοπός της Τειρεσίας είναι η προστασία 

των συναλλαγών και η υποστήριξη του θεσμού της πίστης. Τα αμείλικτα ερωτήματα 

 

1) Η Τειρεσίας τηρεί τα πλέον έγκυρα αρχεία δεδομένων οικονομικής συμπεριφοράς 

ιδιωτών και επιχειρήσεων, συμβάλλοντας με αυτόν τον τρόπο στην προστασία της 

εμπορικής πίστης και στη μείωση των επισφαλειών στις τραπεζικές και εμπορικές 

συναλλαγές. Τα Αρχεία Δεδομένων Οικονομικής Συμπεριφοράς είναι τα εξής:  

- Αθέτησης υποχρεώσεων - υποθηκών & προσημειώσεων (ΣΑΥ-ΣΥΠ)  

- Συγκέντρωσης Χορηγήσεων (ΣΣΧ)  

- Ελέγχου Κινδύνων (ΤΣΕΚ) και πολλά άλλα…  

 

Όταν πωληθεί σε ένα Fund προφανώς δεν μπορεί να πωληθεί σε εταιρία διαχείρισης 

NPEs, καθώς υπάρχει ασυμβίβαστο, θα μπορεί το Fund να ελέγξει σχεδόν όλη την Ελλάδα 

και να την κρατάει σε ομηρία; 

 

2) Ποιες είναι οι δικλείδες ασφαλείας, ώστε να μην υπάρξουν διαρροές και κυρίως πως θα 

προστατευθούν οι πολίτες.  

 

3) Οι ελληνικές τράπεζες έχουν μια συμμετοχή και το τίμημα δεν θα είναι σπουδαίο, οπότε 

δεν υπάρχει οικονομικό κίνητρο στην πώληση. Η απόφαση δεν είναι τραπεζική αλλά 

πολιτική, τι σκοπιμότητες εξυπηρετεί μια τέτοια απόφαση, πως η κυβέρνηση διασφαλίζει 

τους έλληνες και τα σχεδόν 2,5 εκατ. έλληνες ιδιώτες και επιχειρήσεις που έχουν καταλήξει 

στον Τειρεσία επειδή αδυνατούσαν να πληρώσουν. Δηλαδή τα στοιχεία 2,5 εκατ. ελλήνων 

θα δοθούν σε μια ιδιωτική ξένη επενδυτική εταιρία ή fund.  

 

4) Αποτελεί ακραία επικίνδυνη απόφαση που ναρκοθετεί την εμπιστοσύνη της κοινωνίας 

στο σύστημα και δημιουργεί σοβαρές υποψίες για τις σκοπιμότητες που εξυπηρετεί. 

Οι ελληνικές τράπεζες δεν έχουν ανάγκη την πώληση οπότε αυτομάτως αναζητούνται τα 

ελατήρια αυτής της ντροπιαστικής και απαράδεκτης απόφασης…  

 

5) Η κυβέρνηση κατανοεί τι ρίσκο αναλαμβάνει και πόσο μπορεί να βλάψει την ελληνική 

κοινωνία με αυτή την απαράδεκτη απόφαση;  

 

6) Σε ποιον βαθμό παραβιάζονται τα προσωπικά δεδομένα άπαξ και ο μηχανισμός 

αξιολόγησης των Ελλήνων πολίτων και των ελληνικών επιχειρήσεων δημιουργήθηκε 

κάτω από πολύ διαφορετικές συνθήκες και πώς θα διασφαλιστεί πως ο νέος μέτοχος θα 

κατοχυρώσει την εμπιστευτικότητα των προσωπικών δεδομένων.  

 

7) Τι θα συμβεί με τον Λευκό Τειρεσία, δηλαδή με τη λίστα των φυσικών και νομικών 

προσώπων στην Ελλάδα που διατηρεί ο Τειρεσίας; Γιατί ο νέος αγοραστής να έχει 

πρόσβαση στα στοιχεία των Ελλήνων και πώς θα διασφαλιστεί πως δεν θα τα 

εκμεταλλευτεί προς ίδιον συμφέρον ή χάριν αλλοτρίων;» 

 

 

 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,       

 

 



 

 

 

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 

 

1. Αληθεύουν τα όσα αναφέρονται στην παραπάνω αναφερόμενη δημοσίευση σε ιστοσελίδα  

του Διαδικτύου;  

2. Αν επαληθεύονται  τα αναφερόμενα στην ανωτέρω ιστοσελίδα Διαδικτύου, επειδή ο Τειρεσίας 

τηρεί τα πλέον έγκυρα αρχεία δεδομένων οικονομικής συμπεριφοράς ιδιωτών και επιχειρήσεων, 

ποιες είναι οι δικλείδες ασφαλείας, τις οποίες κατ’ ευχήν θα θεσμοθετήσετε, ώστε να μην 

υπάρξουν διαρροές και να μη μπορεί οποιοσδήποτε φορέας που εκπροσωπεί Fund εντός της 

ελληνικής Επικράτειας, να «κρατάει σε ομηρία» δι’ αυτών των δεδομένων τα οποτεδήποτε 

ενταχθέντα στον Τειρεσία νομικά πρόσωπα; 

 

   

 

 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

  

ΒΙΛΙΑΡΔΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 

 




